
Protokoll från Adelsö Föreningsråds Årsmöte

Sö 26 januari 2025 kl. 11.00 i Hembygdsgården

1. Mötet öppnades av ordföranden.

2. Röstlängden fastställdes till 20 personer som representerade 8 fullvärdiga föreningar:
    Adelsö Evenemang, Adelsö IF, Birkakören, Café Hovgården, Hembygdslaget, Vikingarna, 

   Världsarvsteatern och Värna Adelsö. Kyrkan saknade representant. Hilma af Klints Ateljé 
   och Pannrummet blir permanent invalda under punkt 12. Då är vi 11 föreningar i AFR. 

   Övriga närvarande var Adelsö Friluftsteater och Mälaröarnas Riksteaterförening.

   Ove Westerberg från fd Smedjan närvarade som Vandringsledsrepresentant.

3. Fråga om årsmötet är utlyst på rätt sätt

    Mötet besvarade med JA.

4. Val av ordförande och sekreterare för mötet

    Mötet valde sittande Anders Gustafsson och Ingrid Weslien.

5. Val av två justeringsmän

    Mötet valde Christina Qviberg (HL) och Jeanette Thour (AIF).

6. Fastställande av dagordning

    Dagordningen fastställdes.

7. Styrelsens 

a. Verksamhetsberättelse

    Den lästes upp av ordföranden och godkändes, se bilaga 1.

b. Resultat- och balansräkning

    Kassören redogjorde för dem. Noterades att föreningen har för lite pengar på grund av 
    utebliven debitering till föreningarna. Åtgärdas under 2025. 
    Resultat-balansräkning/ kassarapport fastställdes. Bilaga 2 

8. Revisorernas berättelse

    Lästes upp av Olle Weslien. Mats Lundgren tog över och förklarade att föreningen behöver 
    mer pengar för att det ska gå runt. Allt är dock ordning och reda med räkenskaperna. 
    Revisorerna föreslog ansvarsfrihet för styrelsen. Revisionsberättelsen godkändes.



9. Ansvarsfrihet

    Mötet beviljade ansvarsfrihet för styrelsen.

10. Verksamhetsplan och Budget för 2025

      Verksamheten kommer att fortsätta som tidigare. Beslutades att skicka ut en faktura till 
      föreningarna på 2x800 = 1600 kr, (blev inget utskick 2024) för att täcka underskottet. Vi 
      fick endast 2000 kr i bidrag från Kommunen mor de 8700 kr vi sökte. Vi ska fortsätta 
      med samarbetet med Faravid Svalfors af Ugglas om Världsarvet och arbetet runt 
      Hovgården.

      Verksamhetsplanen och budgeten godkändes. Bilaga 3 och 4.

11. Val av styrelse

a. Mötet beslöt att utöka antalet ledamöter till fyra. 

b. Till ordförande för 2025 återvaldes Anders Gustafsson.

c. Till sekreterare återvaldes Ingrid Weslien och till kassör återvaldes Eva Wiklund. 
    Till ny ledamot valdes Ove Westerberg som Vandringsledsgeneral.

d. Till revisorer återvaldes Mats Lundgren och Olle Weslien

e. Mötet valde att åter inte välja någon valberedning för kommande år 

12. Behandling av nya medlemmar

Mötet beslutade att välja in Pannrummet och Hilma af Klints Ateljé till fullvärdiga medlemmar
i föreningen, då de haft sitt prövoår. 

Två nya föreningar söker medlemskap för 2025. Det är Adelsö Friluftsteater som vill etablera 
sig på ön med teateruppsättningar vid Pannrummets utescen. Planerar 6 föreställningar i 
sommar. Adam Wilson Wallnäs och Robin Karlsson står för den.

Mälaröarnas Riksteaterförening är den andra som söker. Dom finns på Ekerö men tänker sig 
att verka på hela Mälaröarna. De planerar också ett antal föreställningar och en vis-festival.

Mötet beslutade att de får ett prövoår under 2025.

Birkakören vill vara en ”språngbräda” för nyetablerade teater/musikföreningar för att hjälpa 
dom komma igång, då de har bred kunskap och kännedom inom området.

13. Information

Café Hovgårdens Emilia Törvall och Jimmy Ehrnlund har beslutat att lämna Caféet. I stället 
tar Viktor Törvall och Sara Ekelund över som nya drivande krafter. Viktor är kock och Sara är 
konditor, så det kommer bli fortsatt jättebra. Dom planerar att öppna runt Påsk.

Faravid kommer att bjudas in till Vårmötet där han får berätta lite om vad han har gjort och 
om framtidens utmaningar.

14. Nästa möte
Vårmötet bestämdes till sö 23 mars kl 11:00 i Pannrummet



15. Protokolljustering hos sekreteraren på söndag 2 februari kl. 15.00

16. Ordföranden avslutade årsmötet och tackade för visat intresse.

Efter mötet bjöds det på trattkantarellsoppa med bröd, och fika.

Adelsö den 29 januari 2025

Ingrid Weslien, sekreterare Anders Gustafsson, ordförande

Justeras, Jeanette Thour Justeras, Christina Qviberg        



Verksamhetsberättelse för Adelsö Föreningsråd 2024

Föreningsrådet har under året bestått av tio föreningar. 
Det är:

- Adelsö Evenemang
- Adelsö Idrottsförening
- Birkakören
- Hembygdslaget
- Kyrkan
- Smedjan
- Vikingarna
- Världsarvsteatern 
- Värna Adelsö 
- Café Hovgården 

Smedjan har dock valt att avsluta medlemskapet i AFR pga att dom lägger ner Smedjan efter 
8 år, då Stenby Säteri skall säljas där dom har lokalen. Men namnet kommer finnas kvar.

Föreningen Hilma av Klints Ateljé och Pannrummet ansökte till 2024 om medlemskap i AFR, 
och skall utvärderas för permanent medlemskap.

Två nya föreningar har sökt medlemskap inför 2025. Det är Mälarö Riksteaters förening och 
Adelsö Friluftsteater. De får ett prövoår till nästa årsmöte.

Utöver årsmötet har AFR ytterligare tre möten under året.

1. Vårmötet i mars, där föreningarna redogör vad som hänt sedan höstmötet. Man 
planerar Valborg och Vandringsdagen och man går igenom Kalendariet.

2. Extramöte inför Vandringsdagen, då allt sammanställs och checkas av, och att 
leden är i bästa skick inför säsongen.

3. Höstmötet i oktober, då vi sammanställer vad som hänt under sommaren, och 
blickar framåt.

2024 har varit ett riktigt Jubileumsår.

- Vandringsleden firade 30 år på Vandringsdagen den 9 maj.

- Hembygdslaget firade 50 år på Hembygdsdagen den 11 augusti.

- Birkakören firade 50 år med fyra jubileumskonserter i Hembygdsgården i november.

- Även Adelsö Föreningsråd har funnits i 50 år. Bildades den 27 mars 1974

En ny turistkarta över Adelsö är tillverkad. 
Den gamla 30-åriga kartan hade man som mall. Den blev klar och delades ut på 
Vandringsdagen. Då fick även alla som gick hela leden ett diplom, för att uppmärksamma 
jubiléet.

Vandringsleden har fått nya bordbänkar vid Brygghusviken, Västerhavet och Sjövillabadet.



Det finns behov av en Krisplan på ön. 
AFR har tillsammans med Ekerö Civilförsvar tagit fram en krisplan. Den har presenterats för 
kommunen som nu behöver fatta beslut om den. 

// Ingrid Weslien och Anders Gustafsson

Adelsö Föreningsråd

Kassarapport 24-12-31

240101 Ing. saldo +  41.399:94
Årsavgift -        950:- 
Plusgiro avgift -            9:25
Ränta skattekontot +        250:-
Marschaller 2023 -       1.014:-
Marschaller 2024 -       1.046:50
Kalle ”donation” -       5.000:-
Kistbukett Sven Törvall -       1.600:-
”Kartan” GE Tryck -       8.617:80
Ekerö Bostäder, 5 x 750:- -       3.750:-

        (28/1, 24/3, 19/5, 26/5, 6/10)  Diverse -          146:60
One.Com,  domänavg                  -       1.153:75
BajaMaja vandr.dagen                  -       2.000:-
”Vandr.leden” K-Bygg, skyltar -       1.800:-
”Vandr.leden” 3 st bänkar -        5.161:35
”Vandr.leden” Diplom + dagbok -         1.574:-

241231        Utg. saldo  +       7.826:69

”Vandringsleden” ”Kartan”
År 2022  Bidrag +  50.000:- År 2023  Bidrag        +   12.000:-
År 2023  Inköpt -   21.000:- År 2024  Inköpt         -     8.617:80 
År 2024  Inköpt -     8.535:35               +     3.382:20 

                 +  20.464:65



Verksamhetsplan för Adelsö Föreningsråd för 2025

Möten
Under året planeras tre möten att genomföras utöver Årsmötet.

Ekonomi
Det är tio föreningar i Föreningsrådet som betalar en medlemsavgift på 800 kr per förening. 
Vi har även fått pengar för underhåll av Vandringsleden. AFR planerar att söka bidrag för sin 
verksamhet då den drar mer än vad medlemsintäkterna täcker.

Vandringsleden/Vandringsdagen
Föreningen fortsätter med underhållet på leden. Det har gjorts fler bordbänkar efter leden vid
Sättrabadet, Västerhavet och Brygghusviken. Tornet bör ses över.

Projekt Hovgården
Föreningsrådet skall fortsätta att arbeta tillsammans med projektledaren för projektet. Vi 
skall också vara den sammanhållande informationspunkten för projektet.

Hembygdsgården
Föreningsrådet skall vara kontaktytan för Ekerö Bostäder och de kommande aktiviteter som 
planeras. 

Ljuständningen på Stenbymuren
Ljuständningen skall genomföras som året innan, i samband med årets Julmarknad den 1a 
Advent.

Krisplan
En grupp inom AFR fortsätter bearbeta kommunen vad gäller att förankra den krisplan som vi
har tagit fram. Arbetet sker fortsatt tillsammans med Ekerö Civilförsvar.

Adelsö 2025-01-15

Sekreterare Ingrid Weslien Ordförande Anders Gustafsson



Adelsö Föreningsråd
BUDGET 2025

50.000 År 2022 Bidrag från Ekerö kommun (gäller vandr.leden)

INTÄKTER
Medl.avg. föreningarna 12.000:-

Summa Intäkter 12.000:-

KOSTNADER

Årsmöteskostnader       1.000:-
Styrelsemöten 3st        2.250:-
Batterier hjärtstarter           0:-
Webbhotell + Domän    1.200:-
Plusgiro årsavgift             950:-
Vandr.dag, Bajamaja      2.000:-
Maschaller                     1.000:-
Övrigt                           1.000:-
Summa Kostnader      9.400:-

Bidrag vandringsleden    50.000:-
Inköpt material 2023 -    21.000:-
Inköpt material 2024 –      8.535:35
Summa                          20.464:65


